
Povezovanje smotrno in trdno
Občlnskl slndlkalnl svet In njegovo predsedstvo sta

na svojih sejah 22. In 29. maja razpravljala o uresni-
čevanju družbene usmerltve razporejanja dohodka,
člatega dohodka In obllkovanja sredstev za osebne
dohodke In skupno porabo v letu 1984 ter Integraclj-
sklh proceslh v ozdlh s področja gospodarstva v
obdobju 1981-1985.

Pri delitvi sredstev za oseb-
ne dohodke so se delovne or-
ganizacije y minulem letu v
glavnem gibale v okviru do-
voljene in resolucijsko opre-
deljene mase. Na področju
družbenih dejavnosti in nego-
spodarstva je 40 ozdov in de-
lovnih skupnosti prekoračilo
dovoljeno rast sredstev za
osebne dohodke in skupno
porabo. Le dve pa sta dogovor
kršili neupravičeno. Na po-
dročju gospodarstva pa je ta
dogovor kršilo 13 ozdov. V 12
je bil vzrok za to opravičljiv,
ena pa bo morala znesek pre-
več razporejenih sredstev za
te namene zmanjšati in opra-
viti poračun najkasneje do
zaključnega računa 1985.

Kot podlaga za razpravo o
integracijskih procesih pa je
članom občinskega sveta in
predsedstva služila informa-
cija o teh procesih, ki jo je
pripravil izvršni svet občin-
ske skupščine. V razpravi so

ugotovili, da je informacija
pravzaprav brez ambicij, da bi
se razmere v prihodnje spre-
menilena bolje.

Člani sose opredelili proti
političnim integracijam. Vse
priprave na integracije mora-
jo biti skrbne, izdelani morajo
biti natančni programi in jas-
no opredeljeni cilji ter prido-
bitve posamezne integracije.
Delavcem mora biti namreč
jasno, kaj takšna integracija
pomeni in kaj jim bo prinesla.
Veijetno bi bilo treba razmi-
šljati tudi o bolj gibljivih, pri-
lagodljivih integracijah, ki naj
bi bile le za določene progra-
me in namene. Ugotovili so
tudi, da so integracije preveč
občinsko obarvane, ter da bi
bilo smotrno razmišljati o
mestnih in regionalnih zdru-
ževaiyih dela in sredstev. V
oblikovanje integracij bi se v
prihodnosti morale bolj vklju-
čiti tudi medobčinske in regi-
onalne gospodarske zbornice.
Sploh pa bi morali vprašanje
integracij obravnavati tudi v
srednjeročnih načrtih razvoja.
Zavzemati pa se je treba za
institucionalne in funkcional-
ne integractfe.

Glede na to, da je bila v ob-
čini opravljena anketa, s kate-
ro so ugotovili, da ima večina
ozdov s področja gospodar-
stva v občini sklenjene samo-
upravne sporazume o ugotav-
Ijanju in razporejanju skupne-
ga prihodka med proizvodnjo
in trgovino ter da se večina
določil ne uporablja, so se čla-
ni sveta in predsedstva odlo-

čili, da bodo o ugotovitvah te
ankete razpravljali na eni pri-
hodnjih sej. Člani sveta so se
opredelili za nada]jnje pove-
zovanje dela in sredstev, saj
bodo nekateri ozdi le tako lah-
ko uspešno opravljali svoje
delo in uresničevali naloge, ki
izhajajo iz dolgoročnega pro-
grama gospodarske stabiliza-
cije. Predlagali so naj zbor
združenega dela pozove vse
delavce in njihove organe, da
zaradi učinkovitejšega gospo-
daijenja pospešijo povezova-
nje ozdbv s področja gradbe-
ništva, zakJjučnih del, projek-
tiranja in inžineringa. Gostin-
skim delovnim organizacijam
v občini bodo predlagali naj
pregledajo in ocenijo svojo sa-
moupravno organiziranost in
se bolj trdno povežejo, prav
tako pa tudi delovnimi orga-
jiizacijam s področja grafične
dejavnosti.
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